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每一个新生的婴儿都寄托着一个新的希望，当你抱着她软绵绵的身子时，看着她天真无邪的笑容时，你会觉得整个世界都敞亮了，之前的一切辛苦都是为了迎接她的到来，为了新的希望，加油吧！这篇关于《恭喜生孩子的英语祝福语》文章是为您搜集的，希望对大家有所帮...
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>【篇一】
1、馨香传来麟儿啼声，积善之家有福，岁岁年年！
Sweet fragrance comes the cry of Lin Er, blessed is the home of good, year after year!
2、养儿子任重而道远，加倍努力啊！
It\'s a long way to go to raise a son.
3、恭喜，请把你的经验与我们这些单身汉共享。
Congratulations, please share your experience with us singles.
4、祝小宝宝健康成长，平安快乐！
I wish the baby healthy growth, peace and happiness!
5、恭喜恭喜！家庭美满幸福，宝宝天真可爱。
Congratulations! The family is happy and the baby is innocent and lovely.
6、贺：喜得千金，祝愿全家平安、如意、健康、快乐！
Congratulations: Thank you very much. I wish the whole family peace, good luck, health and happiness.
7、恭喜恭喜！喜得贵子升格当了爸爸。
Congratulations! Happy that your son was promoted to be a father.
8、祝这个可爱的孩子，我祝他健康成长，快乐幸，将来一定事业有成。
I wish this lovely child a healthy growth, happiness and success in his future career.
9、闻弄璋之喜，不胜高兴，特备薄礼一份，以示庆祝！
I\'m so happy to hear about it. I have a special gift to celebrate it!
10、又一个小天使降临到这个世上，恭喜你又为世界增加了一份欢乐！
Another angel has come to this world. Congratulations on adding another joy to the world!
11、此刻，好想分享你的快乐幸福。恭喜你，在这个深情的季节，辉增彩悦，喜得贵子！
At this moment, I want to share your happiness. Congratulations, in this affectionate season, brilliant and happy, happy son!
12、璋弄瓦欢喜宴，高堂满座齐庆贺。愿得此子平安生，成就未来栋梁材。
The grand hall was filled with celebrations. Wish this son a safe life and achieve future pillars.
13、痛苦是暂时的，快乐是永远的。宝宝是可爱的，家庭是幸福的。恭喜，恭喜！
Pain is temporary, happiness is eternal. Babies are lovely and families are happy. Congratulations, congratulations!
14、母子平安就是最幸福的事情。祝你的孩子一生一世平平安安，健康快乐。
Peace of mother and son is the happiest thing. May your child live a peaceful, healthy and happy life.
15、全力塑造美男子，精心启蒙小神童。子辈娃儿健为俏，娇儿定是国梁栋。
Make every effort to shape a beautiful man and enlighten the child prodigy carefully. The children of our descendants are healthy and beautiful, while the children of our children are the pillars of our country.
16、妈妈，我们相信，未来的岁月里这个小天使将会给我们带来更多的欢乐！
Mom, we believe that this little angel will bring us more joy in the years to come.
17、你是天使，是光芒，是爱的声音，十个月的殷切等待，你终于来到这个世上！
You are an angel, a light, a voice of love, ten months of eager waiting, you finally come to this world!
18、祝贺你的宝宝拥有像苹果一样的脸蛋，像灌木一样黑的头发，像雪一样白的脸。
Congratulations on your baby\'s apple-like face, bush-like black hair and snow-like white face.
19、祝愿小宝贝越长越帅，人见人爱！
Wish the baby the longer the more handsome, people love!
20、喜得千金祝贺词，喜上加喜，喜得千金，全家美满，幸福一生！
Congratulations, joys, joys, family happiness, happy life!
21、我祝福他健康成长！快乐幸福！将来一定事业有成！
I wish him healthy growth! Happy and happy! There must be a successful career in the future!
>【篇二】
1、恭喜！恭喜！在当爸爸后的高兴之余，别忘记给爱人多一点体贴！
Congratulations! Congratulations! Don\'t forget to be more considerate to your lover when your dad is happy in the future!
2、祝贵子长大成才，出人头地，扬名立万，身体健康！
Wish your son grow up and become a successful person, make a name for himself, and be healthy!
3、一副稚气的面容来到人间成了你的宝贝，希望爱与他同在，健康快乐成长！
A childish face has come to the world and become your baby. I hope that love will be with him and grow up healthily and happily.
4、祝愿你们平安健康，祝愿宝宝快乐幸福！
Wish you peace and health, wish your baby happy!
5、祝小宝宝茁壮成长，健康快乐！
Wish the baby grow up healthily and happily!
6、祝小宝贝身体健康，茁壮成长，祝新妈妈您甜蜜美满！
I wish the baby good health, strong growth, wish the new mother you sweet and happy!
7、祝贺你们喜得贵子，愿新妈妈，乖宝宝皆健康平安。
Congratulations on your son. May all new mothers and good babies be healthy and safe.
8、祝小宝贝：身体健康！茁壮成长
Best wishes for your health! Grow sturdily
9、在这幸福的日子里，祝宝宝聪明伶俐，活泼可爱。
On this happy day, I wish my baby smart, lively and lovely.
10、祝贵子大富大贵，幸福美满每一天。
Wish your son great wealth and nobility, happy every day.
11、宝宝降生，恭喜贺喜，愿新生的小宝贝给你们带来数不尽的快乐
Congratulations on your baby\'s birth. May the new baby bring you endless joy.
12、祝愿宝宝一生一世健康成长，全家幸福快乐。
I wish the baby a healthy growth throughout his life and the whole family happiness.
13、祝您的宝宝健健康康，快快乐乐，全家福寿安康！
Wish your baby healthy, happy and healthy, and the whole family a happy life!
14、喜得贵子，喜气冲天！祝财源滚滚而来，好事连绵不断，身体永远健康！
Happy to have a noble son, happy to heaven! Wishing you good fortune and good health forever!
15、愿新妈妈、乖宝宝健健康康，幸福无极限！
May new mothers and good babies be healthy and happy without limits!
16、宝宝的出生，就是新的希望，宝宝的到来，好运伴随而来，祝你们全家，甜甜蜜蜜，幸福美满。
The birth of a baby is a new hope. The arrival of a baby is accompanied by good luck. I wish you all a sweet and happy family.
17、祝宝宝健康成长，家庭幸福共享。
I wish the baby healthy growth, family happiness and sharing.
18、宝宝今日喜临盆，鸿雁来往传佳音。
The baby is in the pot today, and the goose is passing on good news.
19、宝宝降生，我前来贺喜，愿新生的小法宝给你们带来数不尽的快乐
I come here to congratulate you on your baby\'s birth. May the new born treasure bring you endless joy.
20、真诚祝愿贵公子健康成长，快乐幸福，前程无量！
Sincerely wish your son healthy growth, happiness, boundless future!
21、祝愿你们全家平安快乐，幸福每一天。
I wish you and your family peace and happiness every day.
>【篇三】
Congratulations on the birth of your son.
恭喜你们喜得贵子。
Congratulations on the arrival of your baby.
恭贺小生命的降生。
We are wishing you joy and wonder and a little sleep.
我们愿你快乐、喜悦并且稍作休息。
Feeling proud and happy? You have the right to be with you brandnew baby boy.
觉得骄傲、快乐吗?有了新的小宝宝，你有权这么做的。
We are sending a little gift for your new arrival.
我们寄上一份薄礼，给你们新诞生的小宝宝。英文祝福语
We can\'t believe that you are now a father. Congratulations.
真不敢相信你做爸爸了。恭喜。
I can\'t wait to see your new son!
我等不及要看你的新生儿。
We bid a warm welcome to your new baby.
我们热情欢迎你的小宝宝。
Warm congratulations on your new baby boy.
衷心祝福新诞生的小男孩。
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